

CTR INFO 03/2025

24/03/2025

2025 TRIALGP OF FRANCE (CORSICA)

Dear Participant / Team,

Regarding the planning of your travel to the TrialGP of France to be held in Corsica on 30 May - 1 June weekend, the Local Organiser together with the Office of Tourism of Calvi has negotiated some special fares with the airline Air Cosica.

The promotional code: "TRIALCALVI25" is valid when booking your trip on their website: www.aircorsica.com with dates between 26 may and 3 June (code not applicable for the flights with air france which are also on sale at their website).

In order to get the discount you will need to:

1. Go to: www.aircorsica.com
2. On the "Book a flight" option go to the selection of number of persons and select "I Have a promo code" and enter the code: "TRIALCALVI25"

BOOK A FLIGHT | CHECK-IN ONLINE | MANAGE MY BOOKING | FLIGHT SCHEDULES

One way | Multi-destinations | Unaccompanied children

From: Departur | To: Arrival | Departure date | Return date | | SEARCH FLIGHTS

All the passagers are living in Corsica I travel in family or in couple

All passengers are Air Corsica+ subscribers All passengers are Air Corsica Mea subscribers

All passengers are Air Corsica Mea Studentina subscribers

I have access codes I have a promo code

Traveling by Ferry with Corsica Ferries?

Corsica Ferries is offering a 15% discount on select routes and dates. To receive your voucher, please contact their Freight Service using the details below:

E-mail: fret@corsicaferries.com

Phone number: +33 4 95 32 95 76

CTR INFO 03/2025

24/03/2025

2025 TRIALGP de FRANCE (CORSE)

Cher Participant / Équipe,

Concernant la planification de votre voyage pour le TrialGP de France qui se déroulera en Corse le week-end du 30 mai au 1er juin, l'Organisateur Local, en collaboration avec l'Office de Tourisme de Calvi, a négocié des tarifs spéciaux avec la compagnie aérienne Air Corsica.

Le code promotionnel : **"TRIALCALVI25"** est valable pour toute réservation effectuée sur leur site web : www.aircorsica.com pour des voyages entre le 26 mai et le 3 juin (code non applicable aux vols opérés par Air France également disponibles sur leur site).

Afin de bénéficier de la réduction, vous devrez :

1. Rendez-vous sur : www.aircorsica.com
2. Dans l'option « Réserver un vol », accédez à la sélection du nombre de personnes, cochez « J'ai un code promo » et saisissez le code : **"TRIALCALVI25"**.

ACHETER UN VOL | S'ENREGISTRER EN LIGNE | GERER MA RESERVATION | HORAIRES DES VOLS

Aller simple | Multi-destinations | Enfants seuls

De: Départ | A: Arrivée | Date aller | Date retour | Personnes: 01 | RECHERCHE

Tous les passagers sont résidents corses Je voyage en couple et ou famille

Tous les passagers sont des abonnés Air Corsica+ Tous les passagers sont des abonnés Air Corsica Mea

Tous les passagers sont des abonnés Air Corsica Mea Studentina

Je dispose d'un code d'accès CE ou Entreprise Je dispose d'un code promotionnel

Voyagez en ferry avec Corsica Ferries ?

Corsica Ferries offre une réduction de 15 % sur une sélection de routes et de dates. Pour obtenir votre bon de réduction, veuillez contacter leur service Fret aux coordonnées suivantes :

E-mail : fret@corsicaferries.com

Téléphone : +33 4 95 32 95 76